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Hnúšťanský hlas
Kultúrnospoločenský mesačník obyvateľov Hnúšte a okolia

"Kto sa chce stať vzdelaným, musí nad zlato vážiť si knihy."  Jan Amos Komenský

FOTO: D. Kysucká

sme o krok bližšie k domovu dôchodcov MsZ podpori lo projektový zámerPeter Vojtek poslancom
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Január 2024
 vítanie Nového roka, stretnutie s občanmi pred MsÚ
 jednanie s Prvou dopravnomechanizačnou spoločnosťou vo Zvolene vo veci havarovaného zberného vozu
 pracovné stretnutie s poslancami MsZ o prechode TSM pod oddelenie služieb mesta po 1 . januári
 jednanie o podmienkach pri organizovaní stretnutia veteránov historických vozidiel na Dni mesta 2024
 stretnutie s riaditeľkami škôl o hospodárení školských zariadení
 stretnutie s novou riaditeľkou Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny a riaditeľkou odboru služieb zamestnanosti
 jednanie s predstaviteľmi Slovenskej správy ciest za odbočku k LIDL
 pracovné stretnutie s poradcom premiéra vlády SR z dôvodu odchádzajúceho investora
 zasadnutie Rady ZMOS k problematike reformy financovania predprimárneho vzdelávania
 oslavy oslobodenia mesta rumunskou a Červenou armádou v roku 1 945
 zasadnutie odbornej sekcie Cestovného ruchu a kúpeľníctva pri Rade ZMOS
 účasť na druhom mestskom plese
 pojednávanie na okresnom súde vo veci poškodzovania cudzej veci v majetku mesta
 jednanie za pozemky na ulici kpt. Nálepku ; jednanie za rekonštrukciu sochy vojaka na hlavnom námestí
 jednanie so zástupcami Združenia pre občianske záležitosti – podpis zmlúv so smútočnými rečníkmi
 pracovné stretnutie so zástupcami odborov oddelenia služieb

Február 2024
 účasť na občianskom pohrebe vo funkcii smútočného rečníka
 zasadnutie ZMOS so zástupcom Ministerstva financií (Marek Kuľka) o návrhu zmien v dani nehnuteľností
 dojednanie podmienok pre rakúskeho producenta fi lmovania v obci Brádno
 stretnutie so starostami a primátormi Novohradu v Poltári ; účasť na spoločenskej akcii pochovávania basy
 pracovné stretnutie so starostami južnej časti okresu RS v Pavlovciach
  zasadnutie Mestského zastupiteľstva; predstavenie pasportu dopravného značenia mestským poslancom
 pracovné stretnutie s predstaviteľmi firmy Brantner o zámeroch rozvoja firmy v meste
 jednanie s firmou ŽP EKO Quelet o možnosti etablovania firmy v meste
 návšteva OcÚ Kokava nad Rimavicou a zberného dvora; zasadnutie Mikroregiónu Sinec – Kokavsko
 jednanie s predstaviteľmi agentúry SARIO o novom investorovi
 účasť na výročnej členskej schôdzi Slovenského zväzu včelárov
 otvorenie futbalového turnaja žiakov stredoslovenského kraja v mestskej športovej hale
 účasť v predsedníctve výročnej schôdze Združenia miest a obcí Gemera a Malohontu
 jednanie s predsedom BBSK O. Lunterom o budove gymnázia
 jednanie o dodatku k zmluve s útulkom pre psov v Lučenci
 jednanie so zástupcami OZ Kovo a Sloves o zjednotení KZ

Marec 2024
 otvorenie výstavy obrazov a drevorezieb p. Evy Wilson ; výroba a inštalácia galérie predstaviteľov Hnúšte
 účasť na výročnej členskej schôdzi klubu seniorov v Likieri a na členskej schôdzi Jednoty dôchodcov v Hnúšti
 pracovné, prvé a kontaktné stretnutie so splnomocnencom vlády SR pre rómske komunity
 jednanie o spornom bode rodinného domu č. 51 v Hačave
 pracovná porada s MsKS za Dni mesta 2024 a stretnutie s miestnymi podnikateľmi k blížiacim sa dňom mesta
 jednanie s kartografickým ústavom z Harmanca; účasť na Konferencii o Ladislavovi Mňačkovi
 natáčanie reportáže o úniku mladých ľudí z mesta pre RTVS
 pracovné rokovanie so zástupcami SARIO o možnostiach zamestnanosti
 stretnutie s podpredsedom Národnej rady SR A. Dankom
 rokovanie s novým štátnym tajomníkom ministerstva CR a športu p. J. Krišandom
 rokovanie s generálnym riaditeľom TIPOSu P. Deďom
 stretnutie so štátnym tajomníkom ministerstva kultúry M. Maruškom
 pracovné jednanie s generálnym tajomníkom služobného úradu ministerstva životného prostredia M. Chovanom
 stretnutie s poslancami BBSK B. Jaďuďom a Z. Cziprusom
 záverečné pracovné jednanie so zástupcami firmy YURA v Lednických Rovniach
 jednanie o búraní mosta v Kotl išti pri bývalej priemyselnej pekárni smerom na Klenovec
 pracovné stretnutie s poslancami MsZ za pohrebné slúžby
 účasť na celoslovenskej súťaži v predmete hudobná náuka Hnúšťanský akord
 zasadnutie ZMOS o aktuálnej situácii a zvyšovaní platov vo verejnej správe
 výročné zasadnutie mikroregiónu Sinec Kokavsko v Klenovci (ako predseda vystúpenie s výročnou správou)
 pracovná porada MsÚ za dni mesta;  oslavy Dňa učiteľov 2024 v DK a ZŠ Klokočova
 pracovné rokovanie s riaditeľkou ÚPSVaR A. Vargicovou; kooperačná rada UMR v Rimavskej Sobote
 jednanie s riaditeľkou nemocnice s polikl inikou; účasť na zasadaní sekcie Cestovného ruchu a kúpeľníctva

Mgr. Martin Pliešovský, primátor mesta Hnúšťa

Kvartál v činnosti primátora
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Z rokovania mestského zastupiteľstva
Poslanci schváli l i dotácie pre športové kluby a ďalšie organizácie

Na februárovom zasadnutí Mestského zastupiteľstva
v Hnúšti , ktoré sa konalo 27. 2. 2024, schváli l i poslanci
okrem iného aj dotácie pre športové kluby a občianske
organizácie v celkovej výške 53 000, €. V zmysle
podmienok VZN č. 1 60/2021 o poskytovaní dotácií z
rozpočtu mesta Hnúšťa na všeobecne prospešné účely
bola finančná podpora pridelená žiadateľom podľa pri
loženej tabuľky.

Snahou mesta je podporiť rozvoj športu a zmysluplné
projekty aj v časoch, kedy samosprávy čelia finančným
problémom a dotácie tohto typu škrtajú ako prvé. K tomu
je potrebné doplniť, že mesto vytvára podmienky a pod
poruje športové aktivity obyvateľov, klubov a škôl aj ne
finančne, a to aj zabezpečením prevádzky športovej
haly, čo napríklad v minulom roku 2023 predstavovalo
1 66 81 3, €. Z hľadiska počtu hodín ju najviac využíva fit
ness klub, volejbalový klub, Stredná odborná škola
a ostatná verejnosť.
Záujemcovia o získanie podpory na nasledujúci rok
môžu svoje žiadosti predkladať do konca novembra
tohto roka.

Ing. Miroslava Vargová, poslankyňa MsZ

Mestské zastupiteľstvo v Hnúšti na svojom rokovaní 27.
februára podpori lo investičný zámer  projekt Centrum
energetického a biologického zhodnotenia odpadu
(CEBZ) firmy Brantner Gemer s.r.o. v navrhovanom úze
mí Priemyselnej zóny Hnúšťa. Štátni plynári s odpado
vou firmou Brantner chcú na biometán využiť vyše tretiny
odpadov, ktorý dnes končí na skládkach. Zástupcovia
spoločností SPP a Brantner podpísal i zmluvu, ktorou za
loži l i spoločný podnik s názvom CEBZ s.r.o. , ktorý bude
mať za úlohu spoločne budovať a prevádzkovať centrá
energetického a biologického zhodnotenia odpadov.
Týmto krokom sa očakáva, že na Slovensko príde nová
technológia, ktorá už niekoľko rokov úspešne a s dobrý
mi výsledkami funguje vo viacerých krajinách ako Ne
mecko, Švajčiarsko, Švédsko, Španielsko, Taliansko, ale
napríklad aj Poľsko.

Z pohľadu odpadov možno očakávať, že tieto techno
lógie majú potenciál zvýšiť mieru recyklácie a zhodnote
nia odpadov o 70% a tiež znížiť množstvo skládkované
ho komunálneho odpadu o 70 %. O tom, že tieto firmy
chcú postaviť prvé veľkovýrobne biometánu a biokom
postu z komunálneho odpadu, začali hovoriť už v roku
2020. Teraz prvé takéto zariadenie za 30 mil iónov eur v
Nových Zámkoch dokončujú a na ďalšie dve v Martine a
v Poprade majú už od úradov kľúčové povolenia o vply
voch na životné prostredie EIA. Tento rok by mohli zís
kať aj stavebné povolenia. Štvrtým miestom v hľadáčiku
spoločnosti je mesto Hnúšťa.

Výstavba CEBZ povedie k výraznému zníženiu obje

MsZ podporilo projektový zámer na zhodnocovanie odpadov
mu skládkovaného komunálneho odpadu z dôvodu me
chanického vytriedenia všetkých recyklovateľných a
zhodnotiteľných zložiek. Skládkovať sa bude iba inertný
odpad, čím sa zredukuje tvorba zápachu a skleníkových
plynov s negatívnym dopadom na životné prostredie. Zá
roveň ponúka benefit v podobe efektívnejšieho zberu,
kapacitu na hlbšie dotriedenie separovaného zberu a
vyššiu mieru materiálového zhodnotenia. Okrem toho sa
očakáva vytvorenie 50 nových pracovných miest.

Podporením projektového zámeru dáva mesto spo
ločnosti zelenú pre začatie získavania potrebných povo
lení a rozhodnutí. Toto rozhodnutie nie je pre mesto zá
väzné a jeho potvrdeniu budú predchádzať ďalšie kolá
rokovaní, zisťovacích konaní, povoľovacích procesov a v
neposlednom rade bude vytvorený priestor pre vyjadre
nia občanov prostredníctvom verejného hovoru.

Ing. Michaela Hroncová, vedúca odd. PRŠaSV

vizualizácia CEBZ
zdroj: Brantner Gemer s.r.o.
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com o možnostiach financovania investičných i neinves
tičných aktivít zo zdrojov pre MRK z Programu Sloven
sko a Plánu obnovy a odolnosti . Zúčastneným priblíži l
možnosti získavania zdrojov pre oblasť podpory pri vy
sporadúvaní pozemkov, pri investičnej činnosti v oblasti
bývania, prístupu k pitnej vode, kanalizácii . Prediskuto
vala sa i problematika nezamestnanosti v meste, vzdelá
vania, bývania a možná spolupráca s regionálnymi štruk
túrami Úradu splnomocnenca vlády SR pre rómske ko
munity so sídlom v Rimavskej Sobote. Prisľúbená pomoc
a spolupráca zo strany splnomocnenca je pre mesto zá
väzkom k riešeniu a zlepšeniu problematiky MRK u nás.

Ing. Michaela Hroncová, vedúca ood. PRŠaSV

Mestské zastupiteľstvo v Hnúšti na svojom rokovaní 27.
februára podpori lo investičný zámer  projekt Centrum
energetického a biologického zhodnotenia odpadu
(CEBZ) firmy Brantner Gemer s.r.o. v navrhovanom úze
mí Priemyselnej zóny Hnúšťa. Štátni plynári s odpado
vou firmou Brantner chcú na biometán využiť vyše tretiny
odpadov, ktorý dnes končí na skládkach. Zástupcovia
spoločností SPP a Brantner podpísal i zmluvu, ktorou za
loži l i spoločný podnik s názvom CEBZ s.r.o. , ktorý bude
mať za úlohu spoločne budovať a prevádzkovať centrá
energetického a biologického zhodnotenia odpadov.
Týmto krokom sa očakáva, že na Slovensko príde nová
technológia, ktorá už niekoľko rokov úspešne a s dobrý
mi výsledkami funguje vo viacerých krajinách ako Ne
mecko, Švajčiarsko, Švédsko, Španielsko, Taliansko, ale
napríklad aj Poľsko.

Z pohľadu odpadov možno očakávať, že tieto techno
lógie majú potenciál zvýšiť mieru recyklácie a zhodnote
nia odpadov o 70% a tiež znížiť množstvo skládkované
ho komunálneho odpadu o 70 %. O tom, že tieto firmy
chcú postaviť prvé veľkovýrobne biometánu a biokom
postu z komunálneho odpadu, začali hovoriť už v roku
2020. Teraz prvé takéto zariadenie za 30 mil iónov eur v
Nových Zámkoch dokončujú a na ďalšie dve v Martine a
v Poprade majú už od úradov kľúčové povolenia o vply
voch na životné prostredie EIA. Tento rok by mohli zís
kať aj stavebné povolenia. Štvrtým miestom v hľadáčiku
spoločnosti je mesto Hnúšťa.

Výstavba CEBZ povedie k výraznému zníženiu obje

Poslaneckého mandátu sa k 31 . 1 . 2024 vzdala PaedDr. Marianna Balaško
vá. Ako nezávislá kandidátka získala 650 hlasov. „Vzdať sa funkcie poslanca
som sa rozhodla po dlhšom uvažovaní a prehodnotení rôznych skutočností.
Po častých zdravotných problémoch, ktoré boli pre mňa finálnym znamením,
že sa niektorých zo svojich povinností musím vzdať, som si sama pred sebou
priznala, že práca poslanca ma už nenapĺňala natoľko ako kedysi. Na posla
neckú prácu a výkon viceprimátorky si však určite uchovám len tie najkrajšie
spomienky. Myslím, že sa podarilo mnoho krásnych vecí, z ktorých mali úži
tok práve občania, ktorými sme boli volení, pre ktorých sme sa snažili urobiť
čo najviac. Musím sa ale priznať, že sa celkom nestotožňujem s aktuálnym
smerovaním mesta a rozhodnutiami zastupiteľstva, ktoré boli schválené. V za
stupiteľstve naďalej rozhoduje väčšinová skupinka poslancov, ktorí sa vopred
dohodnú, ako sa bude hlasovať, a je takmer nemožné svojim hlasovaním nie
čo zmeniť. Najhlavnejším dôvodom bol však čas. Žijeme dobu, kedy je čas
vzácny a mnohé rokovania, ba aj zastupiteľstvo, sa konajú v čase, kedy je
bežný človek v zamestnaní. A mňa neživí práca poslanca, ale zamestnanie.
Navyše mám malú dcérku, ktorá si vyžaduje čoraz viac času a mám ozaj krás
nu prácu, ktorú si vážim, ktorú mám rada, a ktorej chcem venovať svoj čas a
energiu, " vyjadri la sa k odchodu Balašková. Z pozície náhradníka sa posunul
do poslaneckej lavice Peter Vojtek, ktorý v októbri 2022 získal 390 hlasov ako

Navštívil nás splnomocnenec vlády pre rómske komunity

Predmetom prvého marcového pracovného stretnutia na
pôde Mestského úradu v Hnúšti s Alexandrom Daškom,
splnomocnencom vlády SR pre rómske komunity, bolo
mapovanie potrieb lokalít s prítomnosťou marginal izova
ných rómskych komunít a informovanie splnomocnen

Vojtek nahradil Balaškovú v poslaneckom kresle

FOTO: M. Hroncová

FOTO: M. Hroncová
nezávislý kandidát. V zastupiteľstve ešte nebol, aj keď kandidoval už v predchádzajúcich komunálnych voľbách.
„Ešte raz sa chcem poďakovať za všetky hlasy, vďaka ktorým som 27. 2. 2024 nastúpil ako náhradník za PaedDr.
Mariannu Balaškovú. Touto cestou jej chcem popriať veľa úspechov v osobnom i pracovnom živote. Viem, že ako
nováčik to nebudem mať ľahké, hlavne zosúladiť čas pracovný, rodinu a koníčky s časom potrebným na správne
vykonávanie funkcie. Ako poslanec sa chcem zamerať hlavne na zlepšenie kvality života v našom meste a udrža
nie, prípadné zníženie finannňčého zaťaženia riadne platiacich obyvateľov Hnúšte," vyjadri l sa pre redakciu Peter
Vojtek, ktorý v osobnom živote pôsobí ako pracovník záchranky.

Mgr. Michaela Siváková
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Klub seniorov v Hnúšti bol založený v marci 1 983. Je to
neuveriteľné, ale je to tak, že klub pôsobí v našom meste
už 40 rokov. Za obdobie svojho trvania sa členská zá
kladňa menila prirodzeným spôsobom a nadobudla cha
rakter družného spoločenstva so svojou tradíciou a
bohatými skúsenosťami. Má pevne stanovený cieľ svojej
činnosti , ktorá zabezpečuje pre členov širokú škálu rôz
nych aktivít. Je potrebné spomenúť zakladajúcich čle
nov. Boli to pani Stejskalová, Cabanová a Horčíková,
ktoré dali impulz a zmysel organizácii . Prvým predsedom
bol Ladislav Lukáč, neskôr Ján Bosý a Ferko Bielák,
ktorý odovzdal vedenie Márii Zdechovanovej. V roku
2003 bolo pri jaté členstvo v Jednote dôchodcov Sloven
ska (JDS). Táto organizácia svojou početnosťou potvrdi
la a stala sa najväčšou dobrovoľníckou organizáciou na

Mesto Hnúšťa vyzýva občanov na predkladanie návrhov
na udelenie verejných ocenení mesta Hnúšťa, ktoré sú
každoročne udeľované v rámci slávnostného zasadnutia
Mestského zastupiteľstva v Hnúšti počas konania Dní
mesta Hnúšťa, ktoré sa tento rok uskutoční 31 . 5. 2024.
Verejné ocenenie sa udeľuje v kategóriách: Čestné ob
čianstvo, Cena mesta Hnúšťa a Cena primátora mesta,
ktorú udeľuje výhradne primátor mesta.

Návrh na udelenie Ceny mesta Hnúšťa môžete pred
ložiť pre jednotl ivca, kolektív, skupinu osôb, inštitúcie a
právnické osoby s trvalým pobytom, respektíve pôsobe
ním spravidla na území Hnúšte za vynikajúce tvorivé vý
kony, ktoré obohacujú ľudské poznanie, či ktoré význam

V predposledný februárový deň sa vo Veľkých Teriakov
ciach konal snem Regionálneho združenia miest a obcí
Gemera a Malohontu okresu Rimavská Sobota. Súčas
ťou stretnutia bolo aj ocenenie pedagógov, medzi
ktorými boli i dve Hnúšťanky. Janka Karabinošová je
učiteľkou na I I . stupni ZŠ JFR v Hnúšti a dlhé roky
vykonáva funkciu výchovného a kariérového poradcu,
zároveň je aj vedúcou sekcie výchovných a kariérových
poradcov v rámci okresu. Cenu ZMOGaM udeli l i aj Miro
slave Stierankovej za jej dlhoročnú pedagogickú a
odbornú činnosť, ako aj za vedenie materskej škôlky ako
riaditeľka, ale aj ako zástupkyňa v Základnej škole s
materskou školou Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani.

zdroj: vobraze.sk

Aj vy môžete podať návrh na udelenie verejného ocenenia

Medzi ocenenými pedagógmi z okresu boli až dve Hnúšťanky

ným spôsobom prispeli k rozvoju mesta; významné
výsledky vedeckej, technickej, umeleckej, publ icistickej a
verejnoprospešnej činnosti ; činnosť osôb, ktoré sa vý
razne pričini l i o hospodársky, kultúrny a športový rozvoj
mesta, jeho propagáciu v zahraničí alebo za činnosť
osôb pri záchrane ľudských životov a majetku mesta a
jeho občanov. Výnimočne sa môže cena udeliť jedno
tl ivcovi i po jeho smrti, in memoriam.

Návrh na udelenie Čestného občianstva môžete pred
ložiť pre fyzickú osobu, ktorá sa obzvlášť významným
spôsobom zaslúži la o rozvoj a zveľadenie mesta či obo
hati la ľudské poznanie vynikajúcimi tvorivými výkonmi.

Návrhy je potrebné doručiť do 1 9. 4. 2024 na predpí
sanom tlačive, ktoré je k dispozíci i na www.hnusta.sk
alebo na sekretariáte primátora, a to osobne do poda
teľne MsÚ v Hnúšti, poštou na adresu Mestský úrad
Hnúšťa, Francisciho 74/2, 981 01 Hnúšťa, alebo elek
tronicky na michaela.hroncova@hnusta.sk. Návrhy
musia byť riadne odôvodnené a schvaľuje ich mestské
zastupiteľstvo.

Ing. Michaela Hroncová, vedúca odd. PRŠaSV

Jubilejný rok v klube seniorov
Slovensku. Najstaršou ešte žijúcou bývalou členkou je
pani Elena Ginisová, ktorá sa v tomto roku dožíva krás
nych 94 rokov. Listovaním v kronike čítame a s poteše
ním stretávame známe mená ľudí, našich otcov a mamy,
ktorí tiež chodil i do toho istého klubu. V roku 2003 sme
evidovali 59 členov, z toho 44 žien a 1 5 mužov. Úprimné
poďakovanie patrí všetkým členom, členkám speváckej
skupiny, hudobníkovi Mgr. Petrovi Cavarovi za všetko,
čo sme dokázali v rámci tejto organizácie urobiť pre seba
samých i pre naše výnimočné mesto. Poďakovať treba aj
vedeniu mesta za dobrú spoluprácu od začiatku činnosti ,
ale aj predsedkyni Mári i Zdechovanovej. Želajme si, aby
táto organizácia naďalej plni la úlohu, pre ktorú bola
zriadená.

Marta Sitarčíková

FOTO: vobraze.sk

FOTO: archív MsÚ

M. Stieranková (vľavo) a J. Karabínošová (vpravo)
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Tretí mesiac v roku sa už tradične nesie v znamení kníh.
Kniha, najväčší priateľ človeka, od nepamäti patrí medzi
neodmysliteľných spoločníkov mladých či starých. O ich
vzniku a význame pre ľudí sa napísalo veľa odborných
štúdií, kníh a článkov. Málokto však tuší, že už od roku
1 955 je marec považovaný za mesiac knihy, a to práve
na počesť Mateja Hrebendu Hačavského, ktorého život
začal, ale i skončil v tomto mesiaci. Za svoj život sa vý
razne pričini l o popularizáciu kníh a nepochybne si za
slúži svoje miesto v národnej pamäti.

V našej knižnici sa počas marca pootvori l i dvere do
sveta kníh rôznym kolektívnym podujatiam, na ktorých
sa zúčastni l i žiaci základných a špeciálnych základných
škôl, materských škôl, školských klubov či detí z CDR. A
to nielen z nášho mesta. S deťmi z materských škôl sme
si pripomenuli význam kníh pre človeka, ako kniha vzni
ká a ako sa správať ku knižkám. Spoločne sme si prešl i
všetky oddelenia knižnice a porozprávali , čo všetko kniž
nica zabezpečuje. Spomedzi kníh si odskočil aj pomoc
ník Písmenko, ktorý prišiel deti pozdraviť a zoznámiť sa
s nimi. Veselé dopoludnie strávil Písmenko aj so škôl

Sme o krok bližšie k postaveniu domova dôchodcov

Investorov pôvodný plán, a teda postaviť v Hnúšti jednu
budovu zariadenia pre seniorov pre 40 klientov, sa modi
fikoval. Umiestnenie zostalo pôvodné  parčík pri mests
kej časti Kolónia. Po zmenách podmienok a parametrov
zo strany štátu investor prehodnoti l svoj zámer. „Projekt
je aktuálne v stave územného konania a prípravy podkla
dov pre MPSVaR. Projekt sa koordinuje s projektom
"Výstavba a obnova staníc záchrannej zdravotnej služ
by“, ktorá sa bude nachádzať na parcele medzi dvomi
našimi budovami ZPS. Taktiež sa momentálne rieši aktu
álne územné konanie, čím dôjde k synergii medzi oboma
službami. Kapacita jednej budovy je 12 ľudí v 12tich jed

noposteľových izbách. Spolu teda budeme mať kapacitu
24 poberateľov sociálnej služby," vyjadri l sa pre redakciu
zástupca investora spoločnosti Schmitlpharm, Dušan
Udvardy. Projekt má byť podľa Udvardyho takmer rovna
ký ako v Hrnčiarskej Vsi, len s miernymi vylepšeniami.
„Som tomu nesmierne rada, že sa počty znížia a rozdelia
do dvoch budov, lebo 40 klientov v jednej budove je ma
ximum, kde sa dá dodržiavať kvalita individuálneho prís
tupu,“ povedala pre vobraze.sk Moncoľová, ktorá je šéf
kou komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné
bývanie.

Mgr. Michaela Siváková

Putovanie mesiacom kníh v knižnici
karmi v Rimavskej Bani, ktoré prekvapil svojou návšte
vou. Doniesol im ukázať detské knižky s posuvnými ob
rázkami a porozprávali sa, čo všetko ukrývajú knižky aj
ako s nimi zaobchádzame. Spolu s druhákmi ZŠ JFR
ako aj s druhým a tretím ročníkom ZŠ Klokočova sme
privítal i na besede Evu Wilson, ktorá sa okrem písania
kníh venuje aj maľovaniu a drevorezbe. Žiaci počúvali
pútavé rozprávanie pani spisovateľky, ktorá im vysvetl i la,
ako v minulosti vznikal i knihy, ako fungovala kníhtlač a
ako je to dnes, kým sa zrodí kniha. Potom sa žiaci zo
známil i s jej tvorbou, najmä s knižkou Šibal Macko a
spoznali tak život domáceho "maznáčika"  psíka. Spoz
nali aj veselé príbehy práčky ukryté v knižke Práčuľkovo.

Život a obdivuhodnú prácu Mateja Hrebendu a vznik
Brail lového písma sme si priblíži l i so šiestakmi zo ZŠ s
MŠ S. Vozára v Hrachove. Žiaci druhého stupňa ZŠ JFR
si spestri l i dve vyučovacie hodiny v knižnici, ktoré im pri
pravil i ich pedagógovia. Každý ročník mal aktivity na
vybranú tému a prácu s knihou, ktorú sme im pomohli
vybrať. O knihách, knižnici, sviatkoch jari alebo i o zá
služnej práci Mateja Hrebendu sme sa porozprávali so
žiakmi ŠZŠ Hnúšťa a Klenovec a deťmi z CDR Hnúšťa.
Informačnú výchovu o knižnici absolvovali aj žiaci prvých
ročníkov ZŠ JFR a ŠKD Klokočova. Každé stretnutie
malo svoju osobitú atmosféru. Ďakujeme za to všetkým
deťom i žiakom a samozrejme ich pedagógom a vycho
vávateľkám. Aktivity v knižnici týmto ale nekončia . . .
Pripravujeme ďalšie besedy, prednášky i výstavy,
o ktorých budeme včas informovať. Už teraz sa tešíme
na milé stretnutia.

Mgr. Drahomíra Kysucká, Knižnica Prof. Š. Pasiara

fotografia z identického zariadenia
postaveného v inej lokal ite Slovenska

FOTO: D. Udvardy axonometrický pohľad z projektovej dokumentácie

FOTO: D. Kysucká
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ktoré sú prispôsobené ich veku. Deti si maľovali obrázky
spojené s významom vody, precviči l i si kolobeh vody
v prírode na modeli , ktorý vyrobil i naše deti na krúžku
Mladý ekológ, modelovali tok rieky, prerozdeľovali vodu
pre život v jednotl ivých krajinách, na základe fi lmu Abu
ela Gril lo diskutovali o dôsledkoch nesprávneho hospo
dárenia so zdrojmi pitnej vody. Aktivity boli obohatené
o chemické pokusy, ktoré sa deťom páčil i . Aspoň takým
to spôsobom sme chceli prispieť k rozšíreniu obzoru detí
a uvedomenie si dôležitosti tak pre nás významnej
tekutiny. Skúste zastaviť svoj krok a aspoň na chvíľu sa
zamyslieť nad tým, čo pre vás znamená voda.

Mgr. Zlata Vinclavová, CVČ

rená MŠVVaŠ SR, Mgr. Gabriela Füsyová, DiS.art.
Súťaž prebiehala v 3 kategóriách podľa veku a ročníka
súťažiacich a v každej kategóri i museli zvládnuť otázky
i úlohy zo 4 oblastí hudobnej náuky. Úlohy riešené hra
vou formou hodnoti la odborná porota v zložení PaedDr.
Eva Čunderlíková, PhD. , Doc. PaedDr. Marián Janek,
PhD. , Mgr.art Zuzana Flamová ArtD. , Marta Pažická,
Mgr. Gabriela Füsyová a Ružena Droppová. Úlohy v
štyroch oblastiach hudobnej náuky boli i tento rok pre
žiakov charakteru vedomostného, percepčného i zá
bavného. Najmotivujúcejším prvkom pre súťažiacich je
naďalej hravá forma overovania vedomostí.

V A kategóri i od začiatku boli družstvá tesne bodovo
pri sebe, nakoniec tretia a štvrtá oblasť preveri la praktic
ké zručnosti družstiev. Prvé miesto v tejto kategóri i zís
kala ZUŠ Tvrdošín. V kategóri i B si prvé miesto odniesla
ZUŠ Tlmače. Maximálny počet bodov sa nepodari lo
získať ani jednému družstvu, zato 360 bodov stačilo
žiakom C kategórie zo ZUŠ Tvrdošín, aby získali
najvyššie ocenenie tejto súťaže – Cenu Dr.h.c. Prof.
Jána Valacha.

Mgr. Gabriela Füssyová, DiS.art, ZUŠ Hnúšťa

Prevetraj svoj šatník, vyber extra pekný kúsok a príď sa zabaviť na jarnú párty! Absolvujeme tanečnú
vlnu hitov v štýle pop, rock, funky, disco a nebudú chýbať ani ľudovky a rómska hudba. Jar je tu  hybaj
sa rozhýbať už v piatok, 26. apríla od 1 8:00 hod. v prístavbe Domu kultúry v Hnúšti. Vstupné: 3, €.

Finále Hnúšťanského akordu 2023/2024 ukončené

FOTO: I . Garláty
XXII I . ročník vedomostnej súťaže žiakov ZUŠ v pred
mete hudobná náuka Hnúšťanský akord zavŕši lo celo
slovenské kolo, ktoré sa uskutočnilo v dňoch 1 7. až 1 9.
marca 2024 v spoločenskej sále Domu kultúry v Hnúšti.
V pondelok ráno, 1 8. marca 2024, súťažiaci, učitel ia, po
zorovatel ia i hostia z piatich krajov Slovenska zaplni l i
spoločenskú sálu kultúrneho domu. 80 zúčastnených
privítal primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský, riaditeľka
ZUŠ Jána Valacha v Hnúši Mgr. Anna Černáková, PhD.
a autorka súťaže a predsedníčka odbornej komisie pove

22. marca si každoročne pripomíname Svetový deň vody
„Hľa, čím treba byť, vodou! Ak nemá prekážku tečie, ak je tu hrádza, zastaví sa, ak sa hrádza pretrhne, potečie znova.

V hranatej nádobe je hranatá v okrúhlej okrúhla. Aj pre toto všetko je najpotrebnejšia a najsilnejšia." LaoC´

Konečne prišla jar. Jar, ktorá prinesie vôňu kvetov, zeleň
trávy, teplé slnko hladiace našu tvár. A práve začiatok
jari prináša aj oslavu tej, ktorá znamená pre všetkých
život. Oslavu vody. Tej, v ktorej sa začal život a tej, v kto
rej pokračuje tento život ďalej. Jediní, kto tento sled mô
že narušiť, sme my, ľudia. Preto je veľmi dôležité, aby
sme si každoročne pripomínali dôležitosť životodárnej
tekutiny a zároveň sa zamýšľal i nad svojím konaním.
Pozitívnym či negatívnym. Aj v našom Centre voľného
času v Hnúšti sa snažíme každoročne pripomínať našim
deťom a žiakom ŠZŠ, ZŠ J. F. Rimavského i ZŠ Kloko
čova, dôležitosť tohto sviatku. Skloňujeme slovo voda vo
všetkých pádoch a snažíme sa problematiku ochrany
a príčiny znečistenia vody dostať do ich povedomia.
Chceme ich prebudiť z ľahostajnosti nielen ku svojmu
okoliu, k sebe samému, ale aj k osudom iných ľudí.
Málokto vie, že každý deň pribl ižne 6000 detí umrie, lebo
pil i znečistenú vodu. Ročne zomrú 4 mil ióny ľudí na cho
roby spojené s vodou a 1 ,5 mil iardy ľudí nemá prístup k
pitnej vode. Mali by sme byť šťastní, že naša krajina je
bohatá na zdroje pitnej vody, že my nepoznáme pocit
nedostatku vody. Ale sme tí, ktorí si vďaka tomuto
všetkému tento vzácny dar nevážia. Preto sa to snažíme
našim deťom i žiakom pripomínať rôznymi aktivitami, FOTO: D. Kamoďová
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Predškoláci prišl i na obvodné oddelenie PZ Hnúšťa poz
návať základnú pracovnú náplň profesie policajt. Milá
mamička Martinka deti privítala, oboznámila s pravidla
mi, previedla oddelením. Deti si prezrel i pol icajné vozid
lá, služobné zbrane a dozvedeli sa, čím sa polícia zao
berá, prečo a kedy je potrebné ísť na políciu a na koho
sa obrátiť so žiadosťou o pomoc v súvislosti s bezpeč
ným správaním sa k cudzím ľuďom. Za znalosti z oblasti
dopravnej výchovy boli deti odmenené reflexnými
vestami, príveskami, l ietajúcimi diskami. Po návšteve
obvodného oddelenia PZ boli niektoré deti rozhodnuté,
že keď vyrastú, budú policajtami. Deti na elementárnej
úrovni dokázali argumentovať o zodpovednej práci po
lície. Ďakujeme policajtom obvodného oddelenia Hnúšťa
za nahliadnutie do priestorov PZ.

Mgr. Kristína Randisová, MŠ Klokočova

Dňa 4. marca sme znovu spolu s deťmi z našej školy,
Špeciálnej základnej školy v Hnúšti , zavítal i do Klubu
dôchodcov v Likieri. Našich starkých sme tentokrát nav
štívi l i pri príležitosti blížiaceho sa sviatku MDŽ. Na spo
ločné stretnutie sme sa vopred pripravil i a nacviči l i krátky
kultúrny program. Básničky a pesničky ich veľmi potešil i .
Odmenil i nás nielen potleskom, ale aj balíčkom sladkostí.
Niektoré pesničky si starkí zaspievali spoločne s nami.
Na záver sme všetkým ženám odovzdali kytičky, ktoré
sme spolu s deťmi vyrobil i . Aj keď naše papierové kytičky
kvietkov nevoňali , vyčari l i úprimný úsmev na ich tvári. V
klube dôchodcov sme strávil i príjemné chvíle. Chvíle,
ktoré nás vzájomne obohacujú a na ktoré sa nezabúda.

Alena Hajnáková, ŠZŠ Hnúšťa

O čo pozdejšie, o to srdečnejšie sme odmenil i naj lepších zberateľov batérií na našej
škole, Špeciálnej základnej škole v Hnúšti. Išlo o zber za prvý polrok školského roka
2023/2024. Výhercami sa stal i Janko Oláh a Viktorko Berky. Spoločne sme vyzbieral i
77 kilogramov použitých batérií, ktoré ďalej putujú na ekologickú recykláciu. Ani my
nezabúdame na naše životné prostredie a v plnom nasadení zbierame použité
batérie naďalej aj v druhom polroku. Nezabudnite, že prispieť môžete aj vy všetci.
Tešíme sa na vás.

Mgr. Magdaléna Vetráková, ŠZŠ Hnúšťa


Aj tento školský rok sa žiaci našej Strednej odbornej školy v Hnúšti zapoji l i
do l iterárnej súťaže Báseň v štúrovčine 2023. Tento rok bolo do súťaže
prihlásených viac ako 450 básní a práve preto sme radi, že žiačka našej
školy jednu kategóriu, konkrétne báseň do 1 2 veršov, vyhrala. Výherkyňou
sa stala Natál ia Vicenová z 3. A triedy, ktorej prišla výhra priamo domov.
Natál i i srdečne blahoželáme, tešíme sa, že v takej si lnej konkurencii sa
podari lo opäť presadiť aj našej študentke. Natál i i želáme veľa ďalších
l iterárnych úspechov.

Mgr. Jana Kožiaková, SOŠ Hnúšťa

Nezabudli sme na Medzinárodný deň žien

Vyhodnotenie zberu batérií za prvý polrok

FOTO: Ľ. Pliešovská

Báseň v štúrovčine 2023

Predškoláci z Klokočky navštívili policajnú stanicu

FOTO: Ľ. Pliešovská

FOTO: K. Randisová
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Vynášanie Moreny je jeden zo zvykov, ktorý sa zachoval
do dnešných čias. Koná sa koncom zimy a vyjadruje túž
bu ľudí skoncovať s chladným počasím a privolať teplé
lúče slnka. Morena symbolizovala zimu, preto ak ľudia
chceli , aby prišla jar, museli ju zapáliť a utopiť v potoku.
Aj deti z MŠ Nábrežie Rimavy dňa 20. 3. 2024 pokračo
vali v tradícií a pripomenuli si tento zvyk. Spoločne sme
na školskej záhrade privolal i jar, nechýbali ani ľudové
kroje, spev i tanec v podaní dvoch malých tanečníkov a
spoločne za sprievodu spevu vyniesl i Morenu k Rimave.

Lenka Svinčiaková, MŠ NR

Aj v tomto školskom roku sa na našej základnej škole
intenzívne venujeme aktivitám zameraným na prevenciu
užívania drog a iných negatívnych javov spoločnosti. Aj
preto sme sa rozhodli usporiadať stolnotenisový turnaj.
Zúčastni lo sa na ňom 38 žiakov z 5. až 9. ročníka, ktorí
súťažil i v troch kategóriách. Najlepší traja súťažiaci z
každej kategórie boli odmenení diplomom a vecnou
cenou. Celé podujatie sa nieslo v duchu sloganu:
"ZOBER LOPTIČKU, NIE DROGY!" Počas turnaja
panovala súťažná, ale príjemná atmosféra. Všetkým
účastníkom turnaja srdečne blahoželáme a tešíme sa na
stretnutie opäť o rok!

Ing. Martina Horváthová, ZŠ Klokočova

Dom bez kníh je ako miestnosť bez okien. Škola bez
kníh je ako škola bez žiakov. Preto aj do našej triednej
knižnice pribudl i nové knižky v rámci projektu: Čítame
pre radosť. Druháci navštívi l i mladších spolužiakov v 1 .
B triede, aby si v rámci rovesníckeho čítania pripomenuli ,
že marec je mesiac knihy. Prváci sa spolu s druhákmi
ocitl i v rozprávkovom svete Janky a Danky, v podaní
Márie Ďuríčkovej. Druháci s chuťou čítal i prvákom, rieši l i
hádanky, hľadali otázky na ich odpovede, zhotovil i obal
prečítanej knihy a odmenou pre každého dobrého poslu
cháča, prváka, bol i záložky od čitateľov, druhákov. Strá
vi l i sme tak príjemný užitočný čas rovesníckym čítaním.

Mgr. Miroslava Antalová, ZŠ Klokočova

Na našej ZŠ JFR v Hnúšti sme začali na prvom i druhom
stupni výuku robotov na hodinách informatiky. Žiaci sa
učia prvé kroky programovania, dokážu naprogramovať
zmenu nálady robota, trasu, zvuky a zmeny farieb, na
hrávanie a komplikácie cez prekážky. Na hodinách je pri
programovaní veľká zábava a čo je najdôležitejšie, žia
kov programovanie veľmi baví, hodiny informatiky sú pre
nich veľkým zážitkom, a preto veľmi pekne ďakujeme
našej pani riaditeľke za túto možnosť.

Mgr. Miroslav Kéry, ZŠ J. F. Rimavského

Stolnotenisový turnaj  Zober loptičku, nie drogy!

FOTO: I . Mináčová

Vítanie jari  vynášanie Moreny

Čítanie nás baví

Roboty na hodinách informatiky

FOTO:M. Antalová

FOTO: M. Kéry

FOTO: M. Horváthová
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Hýb sa, hýb sa! Skákali na trampolínkach, zdolávali pre
kážkové dráhy a zahral i sa aj hudobnopohybové hry.
Ďalšie spoločné stretnutie bolo zamerané na spoznáva
nie cudzích jazykov. V škole sa vyučuje angličtina, nem
čina a ruština. A tak sa predškoláci zoznámil i s týmito ja
zykmi a prostredníctvom hry sa naučil i niekoľko slovíčok
či pozdravov. Pochuti l i si tiež na malých dobrotách, ktoré
s danou témou súvisel i . V marci predškolákov a ich rodi
čov privítal Harry Potter a Hermiona na dni otvorených
dverí. Mali možnosť prezrieť si priestory školy a jednotl i
vé triedy. V každej triede, malí budúci žiaci pracovali na
rôznych zábavných aktivitách spolu s pani učiteľkami.
Vyskúšali si kreslenie na tablete, zahral i sa metlobal,
poznávali nové písmenká, čarovali s papierom, skladali
obrázky podľa predlohy a iné zaujímavé aktivity. Posled
nou akciou pred zápisom bola CHICHI párty, veselé
predpoludnie so šašom a palacinkami. Žiaci sa mohli
presvedčiť, že škola je aj miestom pre hry a zábavu.
Venovali sa tiež tvoreniu a vyrobil i si veselého klauna z
papiera. Ďakujeme za spoluprácu vedeniu a pedagógom
z oboch materských škôl v meste, ako aj rodičom za
trpezlivosť a ochotu venovať čas príprave svojich detí na
vstup do 1 . ročníka ZŠ.

PaedD. Vlasta Pliešovská, ZŠ J. F. Rimavského

Symbolom vzdelania a kultúry je kniha. Počas mesiaca
marec, ktorý poznáme ako mesiac kníh, sa v našej
materskej škole objavila "Strážkyňa kníh“. Zisťovala, či
majú detičky rady knihy a akú majú svoju obľúbenú
knihu. Potom porozprávala deťom o dôležitých pravid
lách, ktoré by mali všetci čitatel ia dodržiavať. Ako sa tak
rozprávali , zrazu si všimla, že je čosi v jej malej knižnici
inak. Malou nehodou sa jej vysypali slová z knihy o
riekankách, pesničkách a rozprávkach. Hneď sa opýtala
detí, či by jej nevedeli pomôcť vrátiť zatúlané slová späť,
kam patria. Museli však básničku povedať, aby sa nič
nepoplietlo a všetky slová sa vráti l i naspäť do knihy.
Detičky recitovali rôzne básničky, povkladali naspäť
slová do knihy a za svoju šikovnosť, krásny prednes
dostal i aj odmenu – diplom, omaľovánku a lízatko. Prežil i
krásne dopoludnie a pani , ,Strážkyni kníh“ sľúbil i , že sa
naučia zase nové básne.

Bc. Jaroslava Jackuliaková, MŠ Klokočova

21 . marec 2024 bol pre našich kolegov výnimočný deň, pretože sa zúčastni l i odovzdávania
ocenení práce stredoškolských pedagógov v rámci Dňa učiteľov 2024. Toto slávnostné
stretnutie prebiehalo v divadle Jozefa Gregora Tajovského vo Zvolene a organizoval ho
Úrad Banskobystrického samosprávneho kraja. Pán riaditeľ našej Strednej odbornej školy v
Hnúšti , Ing. Miloš Mäsiar, bol ocenený a navrhnutý pedagógmi školy a Mgr. Patrícia Len
gyelová bola ocenená žiakmi. Našim kolegom srdečne gratulujeme, tešíme sa z ich úspe
chov a veríme, že si slávnostný deň užil i .

Ľubica Ladiková, SOŠ Hnúšťa

Naši ocenení pedagógovia

Príprava predškolákov na zápis v ZŠ J. F. Rimavského

Nástup žiakov do 1 . ročníka základnej školy býva často
nielen pre deti, ale aj pre rodičov, výnimočným obdobím.
Aby bol tento prechod do školského života čo najpríjem
nejší, je potrebné venovať pozornosť príprave. Dôležitú
úlohu v tomto smere zohrávajú v prvom rade rodičia, no
nemenej dôležitá je spolupráca základnej a materskej
školy. ŽŠ JFR na Nábreží Rimavy pripravila pre predško
lákov niekoľko spoločných akcií, v rámci ktorých sa deti
hravou formou zoznamovali so školským prostredím.
Najprv si zacviči l i v školskej telocvični na akcii s názvom

Marec ako mesiac knihy v MŠ Klokočova

FOTO: J. Ferancová

FOTO: V. Lengová

FOTO: V. Šmidtová
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1 . kolo Open ligy prinieslo KickBoxu Leon Hnúšťa cenné kovy
V sobotu 24. 2. 2024 sa v Trnave konalo 1 . kolo Open ligy v kickboxe, kde
sa stretlo 21 4 súťažiacich z 32 klubov z troch krajín. Na tatami nastúpil i
Ema Kocúrová v kategóriách cadet KL do – 60 kg a LC do 60 kg a Róbert
Bekker v kategóri i senior KL do 79 kg. Emka si vybojovala v kickl ighte
bronz a v lightcontacte striebro. Emka a zúčastni la v dňoch 1 6. až 1 8. 2.
2024 aj Európskeho pohára v Záhrebe. Spomedzi 3 066 účastníkov z 39
krajín obsadila v kategóriách kighl ight aj l ightcont do 55 kg 9. miesto. Ro
bo napriek výbornej príprave prehral s bývalým majstrom Slovenska a zís
kal striebornú medailu. Do ringu prvýkrát nastúpil Vratko Košičiar v kategó
ri i senior low kick do – 75 kg. Počínal si veľmi dobre, no kvôli zraneniu
musel rozhodca v 2. kole predčasne ukončiť zápas, a Vratko získal bron
zovú medailu. Pretekárom srdečne gratulujeme a ďakujeme za reprezentá
ciu Mesta Hnúšťa, ktoré je naším dlhoročným podporovateľom, za čo mu
patrí nesmierna vďaka. Ďakujeme aj ďalším sponzorom, a to firme KoleR
Service – Rastislav Kolesár, vďaka ktorému máme tričká. Ďakujeme aj p.
Jane Nirházovej, p. Tomášovi Tavarskému a p. Grigori jovi Šaminovi.

Jozef Vranec, tréner

Mladšie žiačky v 6tkovom volejbale bojujú o postup
na majstrovstvá Slovenska. Svoju skupinu vyhral i a v
nadstavbovej skupine sú na 2. mieste. Zo skupiny postu
pujú prví traja. Čakajú ich zápasy v Novoti, doma so Žia
rom nad Hronom (vlaňajším majstrom Slovenska),
dôleležitý zápas odohrajú v Lietavskej Lúčke a derby ich
čaká na domácej palubovke s Revúcou. Prebojovať sa
na majstrovstvá by bol úspech nielen pre klub Iskra
Hnúšťa, ale bude to i skvelá reprezentácia mesta.

Dievčatá prípravky sa začali zapájať do tajov volejba
lovej hry pred necelým dvoma rokmi. Družstvo prípravky,
ktoré sa venuje volejbalu pod vedením trénerov Mgr.
Štefana Majeského a Mgr. Michaely Murinčekovej začalo
pracovať s volejbalovými loptami na tréningoch pred 1 1
mesiacmi po polročnej všeobecnej pohybovej príprave.
Na jeseň sa zapoji l i aj do súťaže v MINI volejbale,
trojkový volejbal. Ich snaha bola odmenená tak, že z 20
družstiev sa dievčatá prebojovali do šesťčlenného finále
MSR oblasť Stred v MINI volejbale, kde ich čakajú dva
turnaje o konečné umiestnenie. Bez ohľadu na to ako
skončia, možno povedať, že tento postup je úspechom
ich snahy, ktorý sme určite nečakali .

Adriána Beregiová, trénerka

Dňa 4. 3. 2024 sa konala v bulharskej Sofi i prestížna medzinárodná súťaž
G1 . Za Slovenskú asociáciu taekwondo WT v poomsae a zároveň TKD klub
Hnúšťa súťažil i v kategóri i juniorky Tímea a Tamara Morové. Seniorka
Ivana Kyseľová zo zdravotných dôvodov žiaľ nenastúpila. Za účasti 44
junioriek sa Tamare Morovej podari lo prebojovať v silnej konkurencii na 5.
miesto, a to jej zabezpečilo postup do semifinále medzi 22 najlepších. Žiaľ,
v semifinále sa však Tamare po malom zaváhaní nepodari lo dostať ďalej do
finálového kola a nakoniec Tamara získala výborné 1 4. miesto. V kategóri i
seniorka do 30 rokov súťažila i naša Petra Porubiaková, ktorá si zmerala
si ly so súperkou z Dánska. Petra žiaľ nezvíťazila. Gratulujeme a ďakujeme
dievčatám za peknú reprezentáciu SR i mesta Hnúšťa. Realizované s
finančnou podporou mesta Hnúšťa.

Mgr. Ivana Kyseľová, trénerka

V Bulharsku zožala úspech Tamara Morová

Volejbalistky sa šplhajú na vyššie priečky

Kadetky VK Iskra Hnúšťa bojujú o postup do 1 . triedy.
V tabuľke sú na 1 . mieste pred Považskou Bystricou o 4
body. Je tomu tak aj napriek prehre v Považskej Bystrici ,
kam vycestovalo len 6 hráčiek, no svoju bojovnosť ne
zaprel i a o víťazstve sa rozhodovalo v koncovkách setov.
Momentálne ich čakajú rozhodujúce zápasy: na domácej
pôde s Ružomberkom a dievčatá vycestujú za súperom
do Liptovského Mikuláša. Veríme, že postup do 1 . triedy
našim kadetkám neujde.

FOTO: A. Lukáčová

FOTO: M. Oláh

FOTO: A. Beregiová



Hnúšťanský hlas
kultúrnospoločenský
mesačník obyvateľov

Hnúšte a okolia

Vydáva Mesto Hnúšťa
Francisciho 74/2
981 01 Hnúšťa
IČO 00 31 8 744

Redakcia: MsKS
Rumunskej armády 1 95/8

981 01 Hnúšťa

Náklad 2 500 ks
Telefón: 047/542 23 84

msks@hnusta.sk
www.mesto.hnusta.sk

facebook:
Mestské kultúrne stredisko

v Hnúšti

Redakčná rada:
Zodpovedný redaktor:

Mgr. Diana Vojenčiaková

Technický redaktor:
Mgr. Michaela Siváková

Členovia:
Ing. Simona Kamenská

Mgr. Lucia Ulická
Ing. Miroslava Vargová

Redakcia si vyhradzuje právo
upravovať príspevky.

Názory redakcie sa nemusia
zhodovať s názormi autorov
zverejnených príspevkov.
Redakcia nezodpovedá

za ich obsah.

Neprešlo jazykovou úpravou.

Tlač: NIKARA
M. R. Štefánika 25
963 01 Krupina
ISSN 1 339051 1

Registračné číslo MK SR:
EV 381 9/09

číslo 3  marec 2024

Hnúšťanský hlas 3/2024, strana 1 2

vstupné: 3, €

KINO RIMAVA v Hnúšti
srdečne pozýva

na animovanú rozprávku

VTÁCI SŤAHOVÁCI

19.apríl 2024 o 17:00 hod.




